
STYREMØTE NR. 04/23, 26.04.2023 – REFERAT  
Møte i Fotballstova 
 
Til stades: Nina Sleen, Kjetil Skulstad, Aud Litlabø, Linda Heidenreich-Riis, Mika Visti, Roger 

Matre, William Rafdal  
 
 
Sak 1/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat frå møte 03/23, samt vedtak gjort i 

mellomperioden. 
  

Vedteke.  
   
 
Sak 2/23 Status administrasjon og økonomi (orienteringssaker) 
 

Adm. informasjon frå dagleg leiar: 
- Trykking drakter og klede, arbeid med fotballavis, praktiske ting før seriestart, 
trenarforum gjennomført, invitasjon til Puttefestival sendt ut,  
- Slit litt med å få deltakarar til Talentskule, FFO og Subshoreakademiet. Noko som 
kan luftast mellom klubbane (Solid/Trott), om eit eventuelt samarbeid. 
- Påminning til lagleiar/trenar om å minne foreldra på å betale treningsavgifta, og om 
det er utfordringar at dei då kan søke Fritidskassa i kommunen.  
- Arbeid med sponsoravtaler 
 

   
Økonomistatus: 
- Mars litt tynn, april bedre, større kostnadsposter som trekker resultat litt ned. 
Sponsorinntekter i mars 1,4 mill med meir på veg.  
- Kostnadsposter: nye drakter, nytt utstyr, treningsleir senior herrer osv.  
 
Sjå elles vedlagte fil.  

 
Kvalitetsklubb: 
- SU held på med gjennomlesing av revidert sportsplan, og Aud skal sende ut 
dokumenta frå Kvalitetsklubb ut til dei som er ansvarlig for dei forskjellige tema, slik 
at dei kan vurdere dokumenta, for så å samle desse.    
 
Sport: 
- Jobbar med gjennomlesing av revidert  
- Jobbes med forslag til trenar/lagleiar kontrakt  
 
Årshjul: 
- OK 
 
 

 



Sak 3/23 Granulatrenser 
- Venter på dato på møtet frå Jon Eirik Kvalnes i kommunen før ein tek ei avgjerd 

    
 
Sak 4/23 Samarbeidsprosjekt 

- Felles styremøte veka 16 
- Har vore møter i prosjektgruppa angåande erfaringar frå laga som har vore med 

 
 
Sak 5/23 Forventningar rundt senior-laga 

- Samling med a-laget dame/herre, kva forventningar klubben har til dei, og dei til oss 
- Fairplay, adferd ved representasjon,  
- Forventer inntektsbringande dugnader frå desse laga òg 
- Dugnader internt i klubb, som til dømes Putte, Romjulscup osv 
- Bruk av fotballstova/garderobar/fasiliteter/utstyr 
- Fadderordning, to oppmøter pr sesong (vår/haust), vera FairPlay-ambassadør på 
nokre kampar 
 

 
Sak 6/23 Aksjonar frå Lagleiarmøte 

- Må diskutere treningstider, og komme fram til kva som er enklast og best, samt lage 
til retningslinjer og «oppskrift» til brukerane for innlegging/fjerning i Spoortz.  
Aksjon: Jarand/William 
 
- Oppdatere info og rolle (både i styret og SU) på heimesida 
Aksjon: Jarand - GJORT 
 

 
 
Sak 7/23 Puttefestival 2023 
  - Manglar «sjef» 
  - Må ha nytt møte med gruppene i mai 
 
 
 
Sak 8/23 Oppgåver admin ynskjer ressursar til 
  - Romjulscup – A-lag dame og herre? 
  - Seriedagar: organisering og igongsetting med dreiebok og møte med aldersgruppa:  
  legges over til barn/ungdom SU. 
 
 
 
Sak 9/23 Vedlikehald ute/inne Vikahaugane/Langeland 
  - Avvente litt med denne til styreleiar har hatt møte med kommunen 
  - Vegg mot grasbanen, med bord som vrir seg osv må byttast ut, males lyst? 
  (Avtale med kommunen for å få dei til å komme opp å sjå) 
  Aksjon: Roger 
 
 
 
 
 



Sak 10/23 Eventuelt 
- Jarand har sendt epost til Marte Eide ang video av klubben. 
- Invitere Sunnhordland til neste styremøte for å vise fram idear  
Aksjon: Roger  

 
 
 

 
Oppsatt nytt styremøte: 31.05.23 kl 1800. Nye saker må sendast til Linda seinast 3 dagar før 
styremøtet.  
 
 
 
 
 
 
26.04.2023 
 
 
 
Nina Sleen         Linda Heidenreich-Riis 
 
 
 
Kjetil Skulstad      Aud Litlabø 
 
 
 
Jarand Helland      Mika Visti 
 
 
 
William Rafdal 

 


